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Wraz z wiosną dotarła do mnie wspaniała informacja: do Rabki wróci kino. I co ważniejsze -
wróci do dawnego budynku kina „Śnieżka”. Trudno więc dziwić się, że pierwsze pytanie, jakie
zadałem pani Burmistrz Ewie Przybyło podczas kwietniowego spaceru dotyczyło właśnie tego
wydarzenia.

  

  

Kino "Śnieżka": powyżej zdjecie z kwietnia 2014r. ; poniżej wizualizacja przyszłego budynku.
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